## SAO Funding (2025) – Specified Activities 2025 年學生活動資助計劃 - 專項活動

## Theme 主題

Commemoration of the 80th anniversary of the victory of the Chinese People's War of Resistance Against Japanese Aggression and the World Anti-Fascist War





## SAO Funding (2025) – Specified Activities

Theme	Commemoration of the 80th anniversary of the victory of the Chinese People's War of Resistance Against Japanese Aggression and the World Anti-Fascist War
Purpose	To promote the victory in the War of Resistance Against Japanese Aggression, to build up patriotic sentiments, and to enhance the sense of identity and pride in the history of our country among UM staff and students.
Who can apply?	UMSU, UMPA, and their affiliates that have registered with SAO
When to apply?	Accepting applications now until 14 November 2025. Interested parties should submit funding application at least 30 days before the first day of the activity.  Beneficiaries are required to complete the activity in 2025 and submit the reimbursement application after the completion of the activities in accordance with the requirements of the "SAO Funding Scheme" in 2025.
How to apply?	Application forms are available on SAO-SDS website. Documents required:  • SAO Funding Application Form  • Budget Plan  • Activity Proposal  Send application by Email: <a href="mailto:sao.funding@um.edu.mo">sao.funding@um.edu.mo</a> 2



## 2025 年學生活動資助計劃 - 專項活動

主題	紀念中國人民抗日戰爭暨世界反法西斯戰爭勝利80周年
目的	弘揚抗戰精神,凝聚愛國情懷,增強澳大師生的認同感與自豪感。
資助對象	已於學生事務部登記之澳門大學學生會和澳門大學研究生會及其附屬組織
申請期	即日起至 2025 年 11 月 14 日接受申請。申請者應在擬舉行活動的首天起計,不少 30 日前提交資助申請。
	受資助者須於 2025 年完成活動/項目,並按 <學生活動資助計劃> 之規定在活動完結後遞交報銷申請。
申請程序	申請表格可以SAO-SDS 網頁下載。須遞交以下申請文件:  • 活動資助申請表  • 預算表  • 活動建議書
	將申請文件電郵至: <u>sao.funding@um.edu.mo</u>